
 

 

PROTOKÓŁ NR XLIX/2022 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 29 września 2022 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Gogolewie – Justyna Krajewska 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Motarzynie – Marzena Śmigielska 

• Wicedyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej – Emilia Semeniuk 

• Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – Piotr Reszka 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

Radni nieobecni: Cech Roman, Olech Marcin 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XLVII i XLVIII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

4.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2022-2035, 

4.3 określenia ceny jednostkowej paliwa w Gminie Dębnica Kaszubska na rok szkolny 2022/2023, 

4.4 przekazania pisma według właściwości, 

4.5 określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaj i wysokość 

nagród za osiągnięte wyniki sportowe dla osób fizycznych oraz dla trenerów prowadzących 

szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym 

współzawodnictwie sportowym lub w krajowym współzawodnictwie sportowym, 

4.6 zmiany uchwały nr XXXVIII/276/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 

25 listopada 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 

4.7 zmieniająca uchwałę nr XLIII/309/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 

31 marca 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Dębnica Kaszubska uczestniczących 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach, 



 

 

4.8 sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale nr XLVII/351/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 11 sierpnia 2022 r. w sprawie zatwierdzenia zmiany „Planu Odnowy Miejscowości 

Borzęcino, Borzęcinko, Brzeziniec na lata 2009-2016” oraz przyjęcia zaktualizowanego „Planu 

Odnowy Miejscowości Borzęcino, Borzęcinko, Brzeziniec na lata 2009-2025”, 

4.9 terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

4.10 wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadów komunalnych na 

nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty, 

4.11 wzoru deklaracji o wysokości opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właściciela nieruchomości, 

4.12 przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2022-2030, 

4.13 wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia powierzającego Gminie Dębnica Kaszubska przez 

Gminę Kołczygłowy zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

7.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

7.2 Komisji Rewizyjnej, 

7.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.4 Komisji Spraw Społecznych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9.  Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XLVII i XLVIII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.2 zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

4.3 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2022-2035, 

4.4 określenia ceny jednostkowej paliwa w Gminie Dębnica Kaszubska na rok szkolny 2022/2023, 

4.5 przekazania pisma według właściwości, 



 

 

4.6 określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaj i wysokość 

nagród za osiągnięte wyniki sportowe dla osób fizycznych oraz dla trenerów prowadzących 

szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym 

współzawodnictwie sportowym lub w krajowym współzawodnictwie sportowym, 

4.7 zmiany uchwały nr XXXVIII/276/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 

25 listopada 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 

4.8 zmieniająca uchwałę nr XLIII/309/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 

31 marca 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Dębnica Kaszubska uczestniczących 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach, 

4.9 sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale nr XLVII/351/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 11 sierpnia 2022 r. w sprawie zatwierdzenia zmiany „Planu Odnowy Miejscowości 

Borzęcino, Borzęcinko, Brzeziniec na lata 2009-2016” oraz przyjęcia zaktualizowanego „Planu 

Odnowy Miejscowości Borzęcino, Borzęcinko, Brzeziniec na lata 2009-2025”, 

4.10 terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

4.11 wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadów komunalnych na 

nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty, 

4.12 wzoru deklaracji o wysokości opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właściciela nieruchomości, 

4.13 przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2022-2030, 

4.14 wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia powierzającego Gminie Dębnica Kaszubska przez 

Gminę Kołczygłowy zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

7.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

7.2 Komisji Rewizyjnej, 

7.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.4 Komisji Spraw Społecznych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9.  Zamknięcie sesji. 

 



 

 

Przebieg sesji: 

Ad. 1 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 12:12 w sali konferencyjnej 

im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

nieobecność dwóch radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 2 

Przy tym punkcie złożono 2 wnioski o zmianę porządku obrad: 

1) Wniosek formalny radnej Beaty Sowińskiej o zmianę porządku obrad poprzez dodanie 
projektu uchwały w punkcie 4.1 „rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska” 
i adekwatną zmianę numeracji porządku obrad. 

2) Wniosek formalny radnej Beaty Sowińskiej o pozostawienie projektu uchwały w sprawie 
„rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska” w punkcie 4.1 porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (10): Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Leśniewski Witold, 
Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Badowski Krzysztof 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad porządkiem obrad po 
zmianie. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został zatwierdzony. 
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 



 

 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 3 

Zatwierdzono protokół z XLVII i XLVIII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

Ad. 4-4.1 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 

Radna Beata Sowińska zapoznała z projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta 
Gminy. 

Po zapoznaniu z projektem Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/356/2022 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad. 4.2 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie spośród trzech 
komisji. Jedna komisja nie miała quorum. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do 
projektu uchwały. 

Złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z punktu 4.2 w zakresie przytoczonym 
podczas sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 



 

 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Treść uchwały po zmianie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/357/2022 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 4.3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2022-2035, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie spośród trzech 
komisji. Komisja Rewizyjna nie miała quorum. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania 
do projektu uchwały. 

Złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z punktu 4.3 w zakresie przytoczonym 
podczas sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Treść zmienionej uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/358/2022 i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad. 4.4 

Projekt uchwały w sprawie określenia ceny jednostkowej paliwa w Gminie Dębnica Kaszubska 
na rok szkolny 2022/2023, stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji 
Rady Gminy. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku 
z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/359/2022 i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 4.5 

Projekt uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości, stanowi załącznik nr 20 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie spośród trzech 



 

 

komisji Rady Gminy. Komisja Rewizyjna nie wyraziła opinii o projekcie. Następnie zapytał, czy są 
jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały.  

Złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z punktu 4.5 poprzez zaktualizowanie 
Dziennika Ustaw „(Dz. U. z 2022 r. poz. 2000)” Kodeksu postępowania administracyjnego 
w podstawie prawnej i uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Treść uchwały po zmianie stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/360/2022 i stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Ad. 4.6 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 
oraz rodzaj i wysokość nagród za osiągnięte wyniki sportowe dla osób fizycznych oraz dla trenerów 
prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym 
współzawodnictwie sportowym lub w krajowym współzawodnictwie sportowym, stanowi załącznik 
nr 25 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji 
Rady Gminy. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku 



 

 

z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Podczas głosowania nieobecny był radny Mateusz Kołacki. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/361/2022 i stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Ad. 4.7 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/276/2021 Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Słupskiemu, stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie spośród trzech 
komisji Rady Gminy. Komisja Rewizyjna nie wyraziła opinii o projekcie. Następnie zapytał, czy są 
jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę 
treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w 
uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/362/2022 i stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Ad. 4.8 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XLIII/309/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
31 marca 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków ratowników 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Dębnica Kaszubska uczestniczących w działaniach 
ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach, stanowi załącznik nr 31 do 
protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie spośród trzech 
komisji Rady Gminy. Komisja Rewizyjna wyraziła negatywną opinię do projektu. Następnie zapytał, 
czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków 
o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem 
w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/363/2022 i stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Ad. 4.9 

Projekt uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale nr XLVII/351/2022 Rady 
Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 11 sierpnia 2022 r. w sprawie zatwierdzenia zmiany „Planu Odnowy 
Miejscowości Borzęcino, Borzęcinko, Brzeziniec na lata 2009-2016” oraz przyjęcia zaktualizowanego 
„Planu Odnowy Miejscowości Borzęcino, Borzęcinko, Brzeziniec na lata 2009-2025”, stanowi 
załącznik nr 34 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji 
Rady Gminy. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku 
z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/364/2022 i stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.10  

Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, stanowi 
załącznik nr 37 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji 
Rady Gminy. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku 
z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/365/2022 i stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Ad. 4.11 

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadów 
komunalnych na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty, 
stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji 
Rady Gminy. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych wyszła z propozycją wprowadzenia innej metody naliczania opłaty za 
zagospodarowanie odpadów komunalnych na nieruchomościach tj. naliczanie opłaty za pierwszą 
osobę w wysokości 32 zł, za każdą kolejną osobę 27 zł. 

Podczas dyskusji poruszono kwestie wprowadzenie zróżnicowanej stawki za odpady, tak aby rodziny 
wielodzietne/wieloosobowe nie miały zbyt wysokiej podwyżki za opłaty. Podwyżka kwot została 
ustalona do poziomu 50 % kwoty, tego co było dopłacane przez gminę w zeszłym roku. Ten poziom 
byłby utrzymany. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że w przyszłym roku odbędą się próby wprowadzenia 
metody naliczania stawki w zależności od zużytej wody. Należy przygotować mieszkańców za 
naliczanie stawki za każdą osobę. Być może warto zmniejszyć wysokość opłaty na 29 zł lub 28 zł. 
Gmina nie jest w stanie aż tyle dokładać do opłat za gospodarowanie odpadów. Po wniosku na 
komisjach wspólnych dokonano rozpoznania wysokości dopłat za odpady przez inne gminy. Gmina 
Słupsk dopłaciła ponad 1000000 zł, z tym, że mają inne stawki, mają mniejszą odległość do 
Regionalnej Instalacji Przetwarzania Odpadów Komunalnych. Gmina Kępice dopłaciła 230 000 zł, 
gmina Damnica dopłaciła 100 000 zł, gmina Kołczygłowy dopłaciła 150 000 zł. Są to dane za 2021 rok. 



 

 

Radny Piotr Paczesny poinformował, że na posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji wypracowano 
stawkę 30 zł od osoby. Jest to rozsądna kwota, która pozwoli zmniejszyć dopłatę o połowę.  

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że Zakład Gospodarki Komunalnej 
prawdopodobnie nie uzyska zgody na podwyższenie stawek za wodę, pomimo drastycznie rosnących 
cen energii i paliwa. Zakład będzie musiał dopłacić do wody około 2 mln zł. Stawki za opłaty powinny 
zostać urealnione. Większość gmin będzie podnosić ceny. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że należy porozmawiać o oszczędnościach związanych 
z wynajmem obiektów sportowych po godzinach pracy jednostek, wyłączaniem oświetlenia 
drogowego w określonych godzinach. Należy poszukać oszczędności. 

Radny Mateusz Szerlowski poinformował, że błędnym założeniem jest podnoszenie stawek za 
odpady w ramach jednej podwyżki. Będzie to zbyt wielka podwyżka dla mieszkańców, co pokazało 
podwyższenie stawki za podatek. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że obecna sytuacja gospodarcza, to co dzieje się 
na rynku z cenami powoduje, że podwyżki muszą nastąpić. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że podczas składania wniosków na laptopy 
bądź dodatek węglowy wychodzi, że mieszkańcy prowadzą odrębne gospodarstwa domowe, czego 
nie wykazują w deklaracjach za śmieci. Jedna stawka od osoby ułatwi kontrolowanie mieszkańców, 
każdy będzie płacił tyle samo, nie będzie możliwości oszukania. 

Radny Piotr Paczesny złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i niewprowadzanie zmian do 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został odrzucony. 
Wynik głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 6, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (6): Batóg Marian, Knitter Rafał, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (6): Badowski Krzysztof, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Tutak 
Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Szerlowski Mateusz 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Radny Mateusz Kołacki złożył wniosek formalny o zastosowanie zróżnicowanej stawki za 
gospodarowanie odpadami w wysokości 33 zł za pierwszą osobę i 27 zł za każdą kolejną osobę 
w gospodarstwie domowym. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (7): Badowski Krzysztof, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej 



 

 

PRZECIW (5): Batóg Marian, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Ziółkowski Ireneusz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Knitter Rafał 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

W związku z koniecznością wprowadzenia zmian do zapisów projektu uchwały w godzinach 14:01 – 
14:57 trwała przerwa w obradach. 

Po przerwie radny Mateusz Kołacki zapoznał ze zmienioną treścią projektu uchwały. Następnie złożył 
wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z punktu 4.11 w zakresie przytoczonym podczas 
sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (7): Badowski Krzysztof, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej 

PRZECIW (4): Batóg Marian, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Ziółkowski Ireneusz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Knitter Rafał, Lejczak Jadwiga 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Treść uchwały po zmianie stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (8): Badowski Krzysztof, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Sowińska 
Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej 

PRZECIW (4): Batóg Marian, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Ziółkowski Ireneusz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Lejczak Jadwiga 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/366/2022 i stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

O godzinie 15:04 radny Bartłomiej Tutak opuścił sesję Rady Gminy. 

Ad. 4.12 

Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za zagospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, stanowi załącznik nr 47 do 
protokołu. 



 

 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że w związku ze zmianą treści uchwały 
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadów komunalnych na 
nieruchomościach należy dokonać zmiany treści projektu uchwały dotyczącego wzoru deklaracji. 
Zmianie ulegnie załącznik nr 1 do projektu uchwały. 

Złożono wniosek formalny o zmianę treści załącznika nr 1 do projektu uchwały z punktu 4.12. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (8): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz 

PRZECIW (2): Paczesny Piotr, Ziółkowski Ireneusz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

Treść uchwały po zmianie stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (8): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz 

PRZECIW (2): Paczesny Piotr, Ziółkowski Ireneusz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/367/2022 i stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

Ad. 4.13  

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2022-
2030, stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie spośród trzech 
komisji Rady Gminy. Komisja Rewizyjna nie miała quorum. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski 
bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu 
uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 



 

 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Lejczak Jadwiga 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/368/2022 i stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

Ad. 4.14 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia powierzającego Gminie 
Dębnica Kaszubska przez Gminę Kołczygłowy zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej, 
stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie spośród trzech 
komisji Rady Gminy. Komisja Rewizyjna nie miała quorum. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski 
bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu 
uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLIX/369/2022 i stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 58 do 
protokołu. 

O godzinie 15:11 radny Marian Batóg opuścił sesję Rady Gminy. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

Ad. 7-7.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Ireneusz Ziółkowski poinformował, że 
komisja spotkała się 26.09 podczas posiedzenia we własnym gronie, na którym omawiano 
sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku. Kolejne spotkanie odbyło się podczas 
posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy poprzedzającego sesję. 



 

 

Ad. 7.2 

Członek Komisji Rewizyjnej radna Jadwiga Lejczak poinformowała, że komisja spotkała się 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy, na którym omawiane były projekty 
uchwał na dzisiejszą sesję. 

Ad. 7.3 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Beata Sowińska poinformowała, 
że komisja spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. Kolejne 
spotkanie odbyło się 26.09 w celu wypracowania opinii do skargi.  

Ad. 7.4 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych radny Mateusz Szerlowski poinformował, że 
komisja spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. Następne 
spotkanie odbyło 28.09 i 29.09 podczas wizyt w szkołach, w celu sprawdzenia przygotowania szkół 
do roku szkolnego 2022/2023. Protokół z tego spotkania zostanie omówiony na kolejnym wspólnym 
posiedzeniu Rady Gminy. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 
W związku z brakiem zgłoszeń przez radnych oddał głos mieszkance. 

Mieszkanka gminy zabrała głos w sprawie złożonej skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej. Odniosła się do wypowiedzi Pani Dyrektor z poprzedniej sesji 
i przedstawiła sprawę z Jej punktu widzenia. W czasie uczęszczania do szkoły wielokrotnie zmieniano 
wychowawcę Jej syna. W klasie zdarzały się incydenty przemocy wobec Jej syna. Według matki 
wychowawca nie potrafiła utrzymać porządku i dyscypliny w klasie. Miała również zastrzeżenia do 
realizacji podstawy programowej. W odpowiedzi na zgłaszane problemy odbywały się spotkania 
z rodzicami. W dniu 3.01 odbyło się spotkanie z Wójtem Gminy, na którym przedstawiono nurtujące 
problemy. Kolejne spotkanie odbyło się 17.01 z dyrekcją szkoły. Rodzice wnioskowali o przeniesienie 
syna do równoległej klasy. Kuratorium oświaty zostało poinformowane o sytuacji w szkole i oddziale 
klasowym. Odbyła się kontrola w szkole. Mieszkanka skierowała do Prokuratury Rejonowej 
w Słupsku informację o naruszeniu nietykalności cielesnej dziecka. Rzecznik Praw Dziecka będzie 
monitorował sprawę wraz z postępowaniem Prokuratury Rejonowej. Dziecko mieszkanki zostało 
przeniesione do równoległej klasy. Problem przemocy tam nie występuje. Syn dobrze funkcjonuje 
w klasie. 

O godzinie 15:54 radny Mateusz Szerlowski opuścił sesję Rady Gminy. 

Głos zabrała przedstawicielka firmy Perla Polska. Przedstawiła informacją o poszukiwaniu nowych 
pracowników do zakładu i zwróciła się z prośbą do radnych o przekazywanie mieszkańcom informacji 
i ulotek zachęcających do podjęcia zatrudnienia w firmie. 

Radna Jadwiga Lejczak poinformowała, że wykonany drenaż przez Zakład Gospodarki Komunalnej 
został zrobiony nieprawidłowo. Podczas spotkania z ZGK i prokurentem radna została obrażona. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że odbyło się spotkanie z Panią Prezes ZGK. Nie 
zna przebiegu spotkania, na którym była radna i tego co zostało na nim powiedziane, jednakże 
przeprosił za zachowanie pracowników i uczulił ich, aby w taki sposób nie przeprowadzać rozmów 
z mieszkańcami. 

O godzinie 16:02 radna Beata Sowińska opuściła sesję Rady Gminy. 



 

 

Ad. 9 
Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski o godzinie 16:04, po wyczerpaniu porządku 

obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Emilia Konopka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Obrady prowadził: 
Ireneusz Ziółkowski 
Przewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
 


